

ការស្នើសុំសេវាស្នាក់នៅរបស់កុមារ
Request for Children's Residential Services

ឈ្មោះរបស់កុមារ / មនុស្សពេញវ័យ		អាយុ	ថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត
ឈ្មោះរបស់ឪពុក (ឬ ម្តាយ)		កាលបរិច្ឆេទនៃការស្នើសុំ	
អាសយដ្ឋាន	ទីក្រុង	រដ្ឋ	ហ្សិបកូដ
តើកុមារនេះរស់នៅជាមួយអ្នកនៅអាសយដ្ឋាននេះមែនទេ? <input type="checkbox"/> បាទ/ចាស <input type="checkbox"/> ទេ ប្រសិនបើទេ សូមផ្តល់ការពន្យល់៖			
ខ្ញុំ / យើងជាឪពុក (ឬ ម្តាយ)មើលថែរក្សា និងស្របច្បាប់របស់កុមារនេះ។ <input type="checkbox"/> បាទ/ចាស <input type="checkbox"/> ទេ ប្រសិនបើអ្នកអនុវត្តបាន ឪពុក ឬ ម្តាយបានផ្តល់ឯកសារគុណភាពដែលផ្ទៀងផ្ទាត់ព័ត៌មានទំនាក់ទំនងនៃការមើលថែរក្សា។ <input type="checkbox"/> បាទ/ចាស <input type="checkbox"/> ទេ			
ច្បាប់បន្ថែមក្នុងព័ត៌មានដែលទាក់ទងនឹងកូនរបស់អ្នក			
លេខទូរស័ព្ទនៅផ្ទះបច្ចុប្បន្នរបស់ម្តាយ	អាសយដ្ឋានអ៊ីម៉ែល		
លេខទូរស័ព្ទនៅផ្ទះបច្ចុប្បន្នរបស់ឪពុក	អាសយដ្ឋានអ៊ីម៉ែល		
លេខទូរស័ព្ទនៅកន្លែងធ្វើការបច្ចុប្បន្នរបស់ម្តាយ	អាសយដ្ឋានអ៊ីម៉ែល	លេខទូរស័ព្ទដៃបច្ចុប្បន្ន	
លេខទូរស័ព្ទនៅកន្លែងធ្វើការបច្ចុប្បន្នរបស់ឪពុក	អាសយដ្ឋានអ៊ីម៉ែល	លេខទូរស័ព្ទដៃបច្ចុប្បន្ន	
<p>RCW 74.13.350 គ្រប់គ្រងសេវាដាក់កន្លែងដោយស្ម័គ្រចិត្ត។ វាតម្រូវថា គោលបំណងនៃការដាក់កន្លែងដែលបានស្នើសុំគឺអាស្រ័យតែលើការភាពរបស់កុមារ / មនុស្សពេញវ័យ។ ឪពុកម្តាយទុកឱ្យបន្តមើលថែរក្សាស្របច្បាប់នៃកូនរបស់ពួកគេ ហើយការធ្វើការសម្រេចចិត្តនេះរក្សាទំនួលខុសត្រូវរបស់ពួកគេ។ ដោយការចុះហត្ថលេខា អ្នកកំពុងបញ្ជាក់ថា អ្នកជាអ្នកតំណាងមើលថែរក្សា ឬស្របច្បាប់របស់កុមារ/មនុស្សពេញវ័យដែលមានឈ្មោះខាងលើ។ ប្រសិនបើឪពុកម្តាយរបស់កុមារ/មនុស្សពេញវ័យ រៀបការហើយ និងកំពុងរស់នៅជាមួយគ្នា ទាំងឪពុក ទាំងម្តាយមិនតម្រូវឱ្យចុះហត្ថលេខាឡើយ។ ប្រសិនបើឪពុកម្តាយរបស់កុមារ/មនុស្សពេញវ័យនៅបែកគ្នា ការពិគ្រោះយោបល់ជាមួយ និងការចុះហត្ថលេខាត្រូវបានតម្រូវពីភាគីទាំងពីរ។ ការលើកលែងអាចត្រូវបានធ្វើឡើងជាមួយដីកាគុណភាពដែលមានចុះហត្ថលេខា ដែលបង្គាប់ឱ្យឪពុកម្តាយ ឬម្តាយម្នាក់មានធរមានឯកឯងដើម្បីដឹកនាំសេវាកម្មផ្សេងៗរបស់កុមារអនីតិជន/មនុស្សពេញវ័យ ឬនៅពេលមានកស្មាន ដែលឪពុកម្តាយ ឬម្តាយម្នាក់បានលះបង់យ៉ាងច្បាស់លាស់ និងផលិតផលប៉ះពាល់ដល់ការរស់នៅរបស់កុមារ។</p>			
ហត្ថលេខារបស់ឪពុក ឬម្តាយ		កាលបរិច្ឆេទ	
ហត្ថលេខារបស់ឪពុក ឬម្តាយ		កាលបរិច្ឆេទ	
ហត្ថលេខារបស់អ្នកសម្របសម្រួល VPS ឬការអនុម័តរបស់អ្នកបង្កើត		កាលបរិច្ឆេទ	

ការចែករំលែក៖ ចម្លងជូន៖ ឪពុក ឬម្តាយ ឯកសារអ្នកជម្ងឺ អ្នកគ្រប់គ្រងកម្មវិធី HQ VPS